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El PSC exigeix la rescissió immediata del conveni entre la 

Paeria i el Lleida Esportiu 

El regidor del grup municipal socialista a l’Ajuntament de Lleida, Jackson 

Quiñónez, exigeix a l’equip de govern municipal de la Paeria rescindir “de manera 

immediata” el conveni amb el Lleida Esportiu. Després de la Comissió de 

Polítiques de Gestió Cultural, Esports i Joventut, Jackson Quiñónez ha explicat 

que “cap dels arguments presentats per l’entitat mereixen evitar la rescissió del 

conveni” i ha alertat del risc que “l’agònica situació actual s’allargui més del que 

pertoca, ja que el nom de la ciutat de Lleida no pot seguir perjudicat ni malmès 

per una entitat esportiva”. 

El representant socialista ha recordat aquest dimecres que estem davant “del 

cas d’una societat que té deutes contractuals amb administracions públiques, 

molts altres prestadors de serveis, inclosos jugadors, entrenadors i personal del 

primer equip i d’altres categories de base”, per la qual cosa ha instat el bipartit 

d’ERC i Junts a “emparar-se d’un informe jurídic davant de les al·legacions 

presentades” per tal de sotmetre a votació, en comissió o en ple, la rescissió del 

conveni amb el Lleida Esportiu. “Estem a l’espera que el govern municipal i el 

regidor d’Esports prenguin una decisió al respecte”, ha dit Quiñónez, que ha 

afirmat que “el PSC estarà sempre disposat a sumar i proposar accions que 

portin a bon fruit la bona actuació i execució de les instal·lacions municipals”. 

Jackson Quiñónez també ha explicat que la gestió al voltant de la situació del 

club esportiu “és delicada perquè toca afecta les famílies i jugadors, a qui hem 

donat el nostre suport per tal d’aportar propostes perquè els infants acabin les 

competicions davant de la mala gestió de l’entitat”. Per això, Jackson Quiñónez 

proposa a l’equip de govern municipal “garantir i donar empara als infants i 

adolescents que juguen als equips base del Lleida Esportiu per tal que siguin 

acollits a altres clubs de la ciutat”.  

 



D’altra banda, el regidor del grup municipal socialista a la Paeria ha preguntat, 

durant la comissió, per quin motiu l’Ajuntament de Lleida no s’ha adherit al 

programa Nereu, per prevenir l’obesitat infantil, i que està recolzat pel Consell 

Superior d’Esports (CSD) i la Fundació Esport Jove. Jackson Quiñónes ha 

explicat que “és important que el programa, nascut a Lleida, pugui arribar a més 

famílies”. A més, el representant socialista també ha preguntat pels criteris 

seguits per l’Ajuntament de Lleida a l’hora de decidir el repartiment dels 163.000 

euros entre clubs femenins de la ciutat. 

Finalment, el PSC també ha preguntat, durant la comissió, pel procés de 

finançament que està portant a terme l’Atlètic Lleida pel canvi de gespa artificial. 

“Creiem que les entitats esportives no han de fer aquest tipus de finançament, 

sinó que s’hauria de fer a través dels pressupostos de l’Ajuntament de Lleida”, 

ha conclòs Jackson Quiñónez. 

 


